

Bilag 1: Referat af bestyrelsesmøde d. 4/4 2013

1. Formalia:

2 Dirigent: Eline
Referent: Mads

4 Til stede: Eline, Stefan, Jesper, Mikkel, Emil, Maria, Mads, Sofie, Drude, Nicola, Lasse, Astrid, Anna, Sidsel og Mie.

6 Godkendelse af dagsorden og referat: Sidste linje i referatet af bestyrelsesmøde d. 7/3 slettes. Ellers godkendes begge.

8

2. Oplæg og workshop

10 Der blev afholdt en workshop om rekruttering v. Mie Scott

- På næste bestyrelsesmøde skal der oprettes en rekrutterings-arbejdsgruppe.
- Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af Emil, Sofie og Mads (+Drude), som skal arbejde med at styrke samarbejdet med de etablerede Fagudvalg, samt at aktivere de retninger der endnu ikke har taget dette initiativ, og bistå dem med udviklingen af fagråd.

16 3. Orienteringer

18 RBC – der er forårsfestival i morgen. KOM! (ja, det er der så ikke når du læser det her referat, men jeg håber du kom).

UNIPOL – Arbejder med masterplanen og specialetider:

- 20 • Masterplan

Der er midtvejsseminar mandag – opdatering følger

- 22 • Specialetider

24 Specialetiderne på RUC er blevet afkortet. Der er en masse utilfredshed blandt både studielederne og de studerende. Der tænkes i et samarbejde mellem disse to grupperinger i en kampagne imod tiltaget.

26 UB – den skriftlige orientering uddybes med et par punkter under "siden sidst".

Der er brug for flere kræfter i landspolitisk udvalg, så der vil blive sendt et papir ud med hvad der sker, og en opfordring til at folk med interesse hiver fat i Sidsel eller Stefan og byder ind.

Rus-Udvalget

30 Siden orienteringen blev indsendt er der blevet afholdt et Eftermiddagsmøde i Rus-udvalget. Der blev samlet op på arbejdsgrupperne der arbejder for vertikalt samarbejde på tværs af årgangene, hvordan Rus-udvalget kunne tænke sig at rusvejledningsuddannelsen kommer til at se ud, og der blev nedsat en arbejdsgruppe der skal arbejde med at skabe et overblik over de aktiviteter der henover en årrække er blevet indsamlet.

Formandskabet:

- 36 • Er så småt ved at være færdige med regnskabet for 2012.
- Holder BW ansættelsessamtaler.
- 38 • Har for tiden møder med Fagforeningerne angående studiestart (IDA, DM, DJOEF).
- Støtter op om rusvejledningen som aktivister mv.
- 40 • Arbejder med aktivering af sekretariatet. Der er lavet et mødelokale ved siden af formandslokalet, mens sekretariatet gerne må bære mere præg af et arbejdslokale.
- 42 • Har været på FU-weekend:

2 o Organising – hvordan man leder, organiserer og uddelegere. Dette kursus vil blive tilbudt til resten af bestyrelsen snarligt.

4 o Der var et fokus på baglandsorganisering, og hvordan at resten af SR og dets potentielle aktive kan blive aktiveret og få mere indflydelse og ansvar.

- Der er blevet ansat et par Roskilde koordinatore der beder os alle om at sprede budskabet om at blive aktiv på Roskilde festivalen gennem os.

Valgudvalget

8 Der vil være en workshop om organising torsdag d. 25. april fra 12-16.

Sekretariatet

10 Har lavet en ønskeliste inde på tavlen – skriv på den hvis der er noget i kunne tænke jer skete

12 Er i gang med at opdatere hjemmesiden. Tjek om jeres udvalg har en opdateret side, ellers kommer sekretærene efter jer!

14 4. Medlemskab og medlemskampagne

Der blev snakket om medlemsfordele og formidling af dette til de studerende, kontingent mv.

16 Der blev nedsat en arbejdsgruppe der har til formål at udvikle medlemskabet af SR og formidlingen af hvad medlemskabet indeholder til de studerende: Andreas, Jesper, Nicola og Mads (+Stefan).

18 Kommunikationsudvalget vil tage op hvorvidt og hvordan at mailinglisten der oprettes i forbindelse med indmeldelsen kan bruges til at fortælle de studerende om hvad SR laver, hvad man kan deltage i og hvordan man kan blive aktiv.

22 5. Workshop om international week (IW)

24 Det blev diskuteret hvad SR kan bidrage med på IW og hvad SR, såvel som hvad hvert enkelt bestyrelsesmedlem, kan gøre for at udbrede budskabet om IW og hvordan SR åbner mere op for de internationale studerende.

26 6. Godkendelse af samarbejdsaftale

28 Ved omskrivning af et enkelt punkt om kommunikation, samt nogle få grammatiske justering kan bestyrelsen godkende samarbejdsaftalen for Studenterrådets repræsentanter i Akademisk Råd.

30 Bestyrelsen godkender at formandsskabet udvikler samarbejdsaftaler med AR-repræsentanterne.

Der henstilles til at samarbejdsaftalerne for næste års repræsentanter fremover ligger klar i februar.

32 7. Politikkonference

34 Formandsskabet får mandat til at godkende SR's delegation til politikkonferencen.

36 8. Evt.

- Andreas laver en Google drive boks hvorpå SR-ting fremover vil være tilgængelige for bestyrelsen.

- Andreas henstiller til at der i fremtiden er linjetal i Studenterrådets dokumenter.

- Der skal i fremtiden sendes orienteringer til Anna, ikke formandsskabet (til tiden).

- Hvis bestyrelsesmedlemmerne ønsker at få noget på dagsordenen til bestyrelsesmøderne, skal man bare sige til.

- Der skal købes bedre the.